

# Verlag



Aanwezig: Hilde Muls (AVT), Johan Permentier (SPBO), Annelies Van Geyte (ACDL), Jens Maenhout (HALE), Erwin Scheys (ACKO), Owen Malone (VAL), Liesl Van Barel (VAL - verslag)

Verontschuldigd: Jolien De Cock (OEH), Peter Wijns (ACHL)

Afwezig: /

---

## 1 Beker van Vlaanderen Pupillen-Miniemen

Evaluatie BVV jeugd, algemene eerste vaststellingen en reacties.  
(voorzitter Gery Follens komt toelichting geven over hun organisatie in Lier ifv toekomstige organisaties)

Gemiddeld per manche 360 deelnemers.

Vaststellingen:

- Dode momenten in uurrooster
  - o Voor stel om later te starten
- Door beperking aantal deelnemers verspringen verschuiving naar kogel en vortexwerpen (vooral bij vortex meer tijd verloren maar alles nog binnen vooropgesteld uurrooster kunnen organiseren)

Experiment in Lier:

- Trainerszones gemaakt:
  - o Kinderen gaan naar coach ipv mama/papa
  - o Beter veiligheid

Voorstel volgende organisaties:

- Scenario/draaiboek voorzien
  - o Openingsceremonie/slotceremonie
  - o Eronde
- Herwerking uurroosters, ook nog te bekijken voor finales

Vaststelling op één locatie: klachten over wedstrijden: moeten door ploegafgevaardigde ingediend worden, niet door ouders.

Finales: A-finale: kandidaat organisatoren worden opgevraagd. B en C-finales: zowel kandidaat organisatoren als deelnemers worden opgevraagd.

## 2 Vernieuwing Pupillen-Miniemen

Ter voorbereiding van de vergadering werd aan de commissieleden gevraagd om aan de hand van enerzijds de resultaten uit de regiovergaderingen en hun persoonlijke ideeën een aantal voorstellen te formuleren voor de hervorming/vernieuwing van de competitie bij Pupillen-Miniemen.

Aan de hand van deze voorbereidingen zullen een aantal voorstellen in detail worden uitgewerkt en getest op haalbaarheid.

Voorlopig worden nog geen voorstellen gecommuniceerd omdat ze eerste beter bestudeerd moeten worden en we geen voorbarige conclusies willen nemen. Van zodra er meer duidelijkheid is over enkele ideeën zullen de stakeholders hierover zeker op de hoogte gebracht worden.

### 3 Varia

Veldloop- en indoorreglement worden nagekeken zodat deze in juni gepubliceerd kunnen worden.

Vraag van VCJ en aanduiders: Dient een club die wedstrijd wil organiseren voor Kan-Ben zelf te beschikken over kidsjuryleden?

- Item besproken maar (nog) geen consensus bereikt. Wordt verder behandeld in de volgende vergadering.

### 4 Volgende vergadering

Maandag 3 juli 19u30 Online